
  

  

MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-11-18, § 25 

 

 Tid: 18 november 2008 kl 17.00 – 18.40 

   

 Plats: Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 

   

 Justerat: 25 november 2008  

  

 

Åsa Romson Torbjörn Erbe (m) 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Åsa Romson (mp) vice ordförande 

Lennart Jansson (m)  

Lena Bring (m)  

Torbjörn Erbe (m)  

Per Ola Bosson (m)  

Karin Karlsbro (fp)  

Eva Louise Erlandsson Slorach (s)  

Malte Sigemalm (s)  

Ulla Jöhnk (s)  

Godfrey Etyang (s)  

Stellan F Hamrin (v)  

 
Ersättare: 

 Nils Ingelström (m) tjänstgörande  

Aysin Hartzell (m) tjänstgörande 

Gustav Åkerblom (fp)  

Gerd Sjöberg-Granlund (s)  

Hassan Said Mahamed (s)  

Fredrik Canerstam (s)  

Charles Berkow (mp)  

Tina Kratz (v)  

  

 

Förhinder har anmälts av ordföranden Ulla Hamilton (m), ledamöterna Daniel 

Valiollahi (m) samt av ersättarna Ulf Linder (m), Björn Gülich (m), Anders Broberg 

(kd) och Carina Paulsson (s) . 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. 

Dessutom var biträdande borgarrådssekreterare Karin Dhakal och miljöförvaltningens 

avdelningschefer närvarande. 

 
 § 25 



  

Slutrapport för KLIMP-projekt nr 10. Fler miljöbilar i Stockholm 

Dnr 2005-002441-111 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutade enligt kontorets förslag. 

 

1 Förvaltningens redovisning av projektet godkänns. 

 

2 Rapporten överlämnas till Stadsledningskontoret som slutrapportering av 

 projektet. 

 

Ärendets handling   

Miljökontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 21 oktober 2008. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställde sig bakom kontorets förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande gjordes av vice ordförande Åsa Romson (mp) och ledamöterna Eva 

Louise Erlandsson Slorach (s), Malte Sigemalm (s), Ulla Jöhnk (s), Godfrey Etyang 

(s) och Stellan F Hamrin (v), enligt följande: 

 

Detta angelägna ärende har genomförts inom ramen för KLIMP. Det är beklagligt att 

den borgerliga regeringen inte vill fortsätta att satsa på sådana insatser utan nu 

avbryter den här typen av klimatinvesteringar.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


